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Protokół Nr XLVIII/2022 z XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 29 marca 

2022 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 09:00 do 10:26. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 

- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 

- Jolanta Krawczyk – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kawęczynie  

- Monika Jatczak – inspektor ds. rolnictwa, gospodarki wodno - ściekowej, statystyki i ochrony 

przeciwpożarowej 

- Magdalena Krakowiak – podinspektor ds. obsługi Rady Gminy i zdrowia 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Kawęczyn za 

2021r.  

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) przystąpienia Gminy Kawęczyn do realizacji programu osłonowego Ministra 

Rodziny i Polityki Społecznej „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022; 

b) przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania      

bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Kawęczyn  na  rok 2022; 

c) zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022; 

d) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-

2030; 

e) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w 

sprawie zmiany granicy administracyjnej Gminy Kawęczyn; 

f) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025; 

g) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi na 

uchwałę Rady Gminy Kawęczyn. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 15-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  
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Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z XLVII Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Protokół z XLVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 
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Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Kawęczyn za 

2021r.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Jolanta Krawczyk przedstawiła 

sprawozdanie, które stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) przystąpienia Gminy Kawęczyn do realizacji programu osłonowego Ministra 

Rodziny i Polityki Społecznej „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022; 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła treść uchwały wraz z 

uzasadnieniem oraz załącznikiem. Kierownik GOPS J. Krawczyk powiedziała, że projekt 

uchwały wraz z załącznikiem w postaci planu był dość szczegółowo omawiany na komisjach 

Rady Gminy. Dla przypomnienia powiedziała, iż celem programu jest poprawa bezpieczeństwa 

oraz możliwość samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania dla osób starszych 

poprzez zwiększenie dostępu do tak zwanej opieki na odległość poprzez zakup opasek 

bezpieczeństwa. Dodała, że opaska bezpieczeństwa będzie połączona z usługą operatora 

pomocy i w przypadku trudnej sytuacji lub nagłego zagrożenia wciśnięcie guzika alarmowego 

znajdującego się na opasce umożliwia połączenie z gotową do interwencji centralą. 

Nadmieniła, że po odebraniu takiego zgłoszenia dyspozytor podejmuje decyzję o sposobie 

udzielania pomocy seniorowi. 

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kawęczyn do realizacji programu osłonowego 

Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia Gminy Kawęczyn do realizacji programu osłonowego Ministra Rodziny i 

Polityki Społecznej „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek 

 



4 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVIII/311/2022 w sprawie przystąpienia Gminy 

Kawęczyn do realizacji programu osłonowego Ministra Rodziny i Polityki Społecznej 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

 

b) przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania      

bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Kawęczyn  na  rok 2022; 

Inspektor Monika Jatczak przedstawiła treść uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że zawsze bylo wyznaczone miejsca na terenie gminy 

Kawęczyn dla zwierząt bezdomnych. Dopytał czy jest takie miejsce i gdzie ono aktualnie się 

znajduje.  

 

Inspektor M. Jatczak odpowiedziała, że nic się nie zmieniło i jest to gospodarstwo położone w  

Milejowie. 

 

Przewodniczący P. Gebler zapyta czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Kawęczyn  na  rok 2022. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kawęczyn na rok 2022;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVIII/312/2022 w sprawie w przyjęcia  Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt  na terenie  

Gminy Kawęczyn  na  rok 2022. 

 

c) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że zmiany proponowane pod dzisiejsze głosowanie 

były w większości przedstawiane na wspólnym posiedzeniu komisji. Pierwsza zmiana wynika 

z realizacji zadań inwestycyjnych i dotyczy zabezpieczenia kwoty 30.000,00 zł na wykonanie 

kompletnej dokumentacji projektowo-kosztorysowej na zadanie „Budowy sieci wodociągowej 

i kanalizacyjno-sanitarnej w miejscowościach Kawęczyn i Kowale Pańskie - Kolonia”. Kolejne 

zmiany dotyczą zmian dokonywanych w ramach funduszu sołeckiego. Zmiany w środkach 

funduszu sołeckiego w okresie międzysesyjnym dokonały trzy sołectwa:  
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1) Wojciechów – sołectwo rezygnuje z zadania wykonania altany przy świetlicy wiejskiej 

(projekt i budowa) w kwocie 16.000,00 zł, środki przeznacza na zakup materiałów na 

organizację „Nocy Świętojańskiej” – 700,00 zł, kolejne zadania sołectwa to zakup mebli 

ze stali nierdzewnej do kuchni w świetlicy wiejskiej – 15.000,00 zł, sołectwo 

przeznacza kwotę 200,00 zł na zadanie zerowanie gniazdek elektrycznych oraz 500,00 

zł na zakup opału do świetlicy wiejskiej, sołectwa przeznacza 1.000,00 zł na zakup 

materiałów budowanych (płytki, klej) do wykonania remontu świetlicy wiejskiej; 

2) Żdzary – sołectwa zmniejsza zadanie wymiany blatów stołów w świetlicy wiejskiej w 

ramach zakupu materiałów o kwotę 500,00 zł, kolejne zmniejszenie dotyczy montażu 

piłkochwytów na placu w kwiecie 500,00 zł, sołectwo przeznacza środki w całości na 

zakup tablicy do kosza z uchwytami;  

3) Dziewiątka – sołectwo zmniejsza zadanie oczyszczanie rowów odwadniających 

o kwotę 800,00 zł, a środki przeznacza na nowe zadanie dotyczące zmiany klasyfikacji 

gruntów działki sołeckiej. 

Kolejne zmiany dotyczącą pism Wojewody Wielkopolskiego i przedstawiają się następująco. 

Pierwsza zmiana dotyczy zwiększenia o kwotę 4.000,00 zł środków na zadanie dofinansowania 

wypłaty zasiłków okresowych. Druga zmiana dotyczy zwiększenia planu dotacji o wartość 

100,00 zł  z przeznaczeniem na obsługę Karty Dużej Rodziny. Następna zmiana dotyczy kwoty 

332.520,00 zł na wypłatę zasiłków osłonowych. Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że ostatnia 

zmiana w kwocie 40.983,90 zł ma być przeznaczona na realizację wieloletniego programu 

rządowego „Posiłek w szkole i w domu”.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVIII/313/2022 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy na rok 2022. 

 

d) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 

2022-2030; 

Skarbnik Edyta Balcerzak powiedziała, że zmiana dotyczy przystąpienia gminy Kawęczyn do 

projektu „Life After Coal”, który dotyczy wdrażania strategii i przyspieszenie realizacji 
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działań na rzecz neutralności klimatycznej Wielkopolska Wschodnia 2040. Gmina w ramach 

udziału w projekcie jest zobowiązana zabezpieczyć kwotę wkładu własnego w wysokości 

60.986,39 zł na przestrzeni 8 lat tj. od roku 2023 do roku 2030. Harmonogram zabezpieczenia 

środków w poszczególnych latach wygląda następująco:  

- 2023 -   6.060,64 zł; 

- 2024 – 10.563,91 zł; 

- 2025 – 10.456,02 zł; 

- 2026 – 10.352,82 zł; 

- 2027 – 10.352,82 zł;  

- 2028 – 4.400,06 zł;  

- 2029 – 4.400,06 zł;  

- 2030 – 4.400,06 zł.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na 

lata 2022-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-2030;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVIII/314/2022 w sprawie zmiany uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-2030. 

 

e) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w 

sprawie zmiany granicy administracyjnej Gminy Kawęczyn; 

Podinspektor Magdalena Krakowiak powiedziała, że przedmiotowa uchwala jest konsekwencją 

wszczętej procedury dotyczącej zmiany granic gminy Kawęczyn polegającej  na włączeniu do 

jej obszaru części jednostki pomocniczej (sołectwa)  Skarżyn – Kolonia położonego w gminie 

Malanów, powiat turecki, tj. działki o numerach ewidencyjnych 191/1, 191/2, 192, 193, 194. 

Następnie podinspektor przedstawiła treść uchwały. Dodała, że podjęcie przedłożonej uchwały 

jest niezbędne do wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego z wnioskiem w sprawie zmiany granicy 

administracyjnej Gminy Kawęczyn.   

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  
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Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

w sprawie zmiany granicy administracyjnej Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie 

zmiany granicy administracyjnej Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVIII/315/2022 w sprawie wystąpienia z wnioskiem 

do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie zmiany granicy 

administracyjnej Gminy Kawęczyn; 

 

f) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025; 

Podinspektor M. Krakowiak powiedziała, że pod koniec roku 2021 weszła w życie nowelizacja 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi. W związku                                   

z powyższym Programy Profilaktyki Rozwiazywania Problemów Alkoholowych                                         

i Przeciwdziałania Narkomanii przyjęte do 31.12.2021r. tracą moc obowiązywania z dniem 

31.03.2022r., dlatego Rady Gmin powinny przyjąć nowe, wspólne programy przeciwdziałania 

alkoholizmowi oraz przeciwdziałania narkomanii do dnia 31.03.2022r. Podinspektor dodała, że 

przedstawia się do zaoponowania Program Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025. Ponadto nadmieniała, że wcześniejsze 

programy były przyjmowane na okres 1 roku, natomiast nowelizacja ustawy dopuszcza 

przyjęcie programu na maksymalnie 4 lata, dlatego postanowiono o przyjęciu przedmiotowego 

Programu na 4 lata, tj. 2022-2025.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 
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Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVIII/312/2022 w sprawie w przyjęcia  Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt  na terenie  

Gminy Kawęczyn  na  rok 2022. 

 

 

g) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi na 

uchwałę Rady Gminy Kawęczyn; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

skargi na uchwałę Rady Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi na uchwałę Rady 

Gminy Kawęczyn wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 
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Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVIII/312/2022 w sprawie w przyjęcia  Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt  na terenie  

Gminy Kawęczyn  na  rok 2022. 

 

Radny G. Dzikowski zaproponował, aby na najbliższym posiedzeniu Rady Gminy zająć się 

omówieniem zasad funkcjonowania Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Zespołu Interdyscyplinarnego. 

 

Ustalono, że tym tematem radni zajmą się na najbliższym posiedzeniu komisji Rady Gminy.  

Ad. 6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny S. Kasprzak zapytał o możliwość przybliżenia kwestii zasad wypłacania świadczeń 

ratowniczych dla strażaków ratowników. Dodał, że wiele osób pytało go o to, dlatego prosi o 

więcej szczegółowych informacji na ten temat.  

 

Wójt Gminy powiedział, że w związku z wejściem w życie w dniu 01.01.2022 r. ustawy o 

ochotniczych strażach pożarnych strażacy ratownicy mogą składać do Komendanta 

Powiatowego PSP wnioski o przyznanie świadczenia ratowniczego. Poinformował, że jeżeli 

strażak ratownik złoży wniosek w ciągu 9 miesięcy od daty wejścia w życie (t.j. do 30.09.2022 

r.), będzie miał wypłacone świadczenie od miesiąca w którym weszła w życie ustawa, czyli od 

1 stycznia 2022 r. Dodał, że wysokość świadczenia to 200,00 zł miesięcznie, które corocznie 

w marcu będzie waloryzowane. Zanim wniosek zostanie złożony do Komendanta Powiatowego 

strażak musi wystąpić do Wójta Gminy o poświadczenie wiarygodności udziału w działaniach 

ratowniczych bądź akcjach. Oświadczenie świadka podlega weryfikacji przez Wójta pod 

względem jego wiarygodności,  a następnie przekazywane jest wraz z wnioskiem przez 

strażaka ratownika do Komendanta Powiatowego w celu jego zatwierdzenia. Wójt Gminy J. 

Nowak powiedział, że wniosek musi być złożony w oparciu o zeznanie dwóch światków 

pełniących funkcje publiczne w latach kiedy dana osoba była strażakiem. Dodał, że obawia się, 

że dużo osób będzie czekało na ostatnią chwilę do września i wtedy do Urzędu Gminy wpłynie 

jednocześnie wiele wniosków.  

 

Przewodniczący P. Gebler zaznaczył, że każda jednostka powinna mieć założoną książkę przez 

Sekretarza Zarządu, gdzie winny być wpisane każde czynności przypisane do danego strażaka. 

 

Wójt Gminy powiedział, że będziemy musieli zacząć prosić prezesów o wgląd do tych książek. 



10 

 

Ponadto powiedział, że w jednym przypadku mieliśmy problem, ponieważ danemu strażakowi 

nie miał kto poświadczyć wiarygodności udziału w akcjach.  

  

Radny G. Dzikowski powiedział, że jeżeli jakaś osoba chce uzyskać jakieś informacje na temat 

świadczenia ratowniczego powinna w pierwszej kolejności zwrócić się do Zarządu swojej 

jednostki i tam takie informacje winna uzyskać.  

 

Radny R. Jaśkiewicz zgłosił, że z pozyskanych informacji wie, że w niedługim czasie będzie 

poszerzany kanał przy rzece Śwędrni, gdzie są bardzo płytko ułożone linie wodociągowe, 

dlatego prosił, aby pan M. Jaworski Kierownik Zakładu Usług Wodnych miał na uwadze 

zabezpieczenie tych linii.  

 

Wójt J. Nowak podziękował za informację, która na pewno się przyda. Ponadto poprosił, aby 

wnioski zgłaszane przez radnych były przekazywane też w formie pisemnej.  

 

Radny G. Dzikowski powiedział, że na odcinku ok. 5 km od Będziechowa w kierunku Żdżar 

ktoś ściął drzewo i ciągnął je po drodze. Zaznaczył, że widać jako została zniszczona droga. 

Nadmienił, że nie wierzy, że nikt tego nie widział, a taki kierowca powinien być zatrzymany i 

zgłoszony na policję.  

 

Radny T. Tyrakowski prosił o zgłoszenia do Zarządu Dróg Powiatowych potrzebę uzupełnienia 

ubytków w nawierzchni asfaltowej drogi relacji Milejów – Tokary.  

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 9. .Zamknięcie XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał XLVIII Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął 

obrady. 

 

 

                             Protokołowała                                                    Przewodniczył   

 

                      Magdalena Krakowiak                                                Piotr Gebler 

 


